
Z á p i s    ze schůzky DSO Mikroregionu KZ 

konaného dne 7.10.2021 v Býchorech 
 

 
Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program:   1. Prezentace EKO FARMY Čistá země 

         2. OZV odpady 

                  3. Návrh dopravního značení v obcích 

                  4. Vyúčtování příspěvků obcí 

                  5. Úhrada členských příspěvků 

                  6. Různé - diskuze 

                             

 

Předseda DSO p. Vacek přivítal přítomné a seznámil s programem, který byl 

schválen všemi přítomnými zástupci obcí.  

 

Ad 1) Byla představena EKO FARMA, která by měla vzniknout i v našem 

regionu, která by se měla zaměřovat na pěstování a zpracování biopotravin. 

 

Ad 2) Předseda DSO p. Vacek seznámil přítomné s výsledky jednání s p. 

Čapekovou ze SOP a.s. ohledně návrhů nových OZV na odpady. Firma na 

vážení jednotlivých nádob ještě není vybavena. Většina obcí, proto bude 

stanovovat OZV poplatek za odpad na osobu a rekreační objekt. 

Na toto téma proběhla diskuze  

  

Ad 3) Předseda DOS p. Vacek a starostka obce Konárovice p. Jechová 

seznámili s výsledky jednání s p. Rumplíkem z ASIGu ohledně umístění 

nových dodatkových tabulek – zákaz vjezdu nákladních vozidel nad 10 t. 

Tím by se zabránilo průjezdu těchto nákladních vozidel ve většině obcí, přes 

které vedou komunikace III. třídy.  Silnic II. třídy se toto netýká, tam 

přichází v úvahu pouze vybudování vah. 

 

Ad 4) a 5) p. Horáčková účetní DSO připomněla zástupcům obcí – zaslání 

vyúčtování  příspěvků na akce na letošní rok a úhradu členských příspěvků.   

  



Ad 6 ) Záměr těžby písku  Jelen – Týnec n/Labem 

 

 

  

Skončeno v 19.30 hod. 

Zapsala: J. Vokolková 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


